

FULBRIGHT



富布赖特

Visiting Research Scholar Program

The Fulbright Visiting Research Scholar (VRS) program provides scholarship opportunities for established scholars with teaching experience and specialist background in the field of American studies nominated by Chinese universities to independently undertake advanced research at U.S. universities in the field of American studies. Applicants are also expected to learn more about the country, its people, and culture through direct interaction with Americans. Up to 40 awards are offered every year. Candidates must be Chinese citizens who are resident in China, between the ages of 35 to 50 and are teaching as an Associate Professor or higher at the time of application.

VRS grantees improve the mutual understanding between the people of the United States and the people of China by publishing research results, developing undergraduate and graduate curricula, and expanding faculty expertise within American Studies programs at Chinese institutions of higher learning.



"During the ten-month Fulbright term, my wife and I did quite a lot [of] travel... My Fulbright experience in the United States was of happiness, abundant harvests, and fond memories... I am certain that it will play an important part in my future research work and intellectual life."

Niu Ke 2012-2013 VRS Alum
Peking University



U.S. - China Fulbright Program

Phone: (86-10) 8531-3000 ext: 3780/4429/3857

E-mail: ChinaFulbright@state.gov

<http://www.usembassy-china.org.cn>

Scan the QR code to go to our website!



FULBRIGHT



富布赖特

高级访问学者项目

富布赖特高级访问学者项目旨在为中国大学提名的具有美国问题研究相关的教学经验和专业背景的学者提供机会，在美国大学从事美国研究方面的独立、深入的研究工作。通过与美国公众的直接互动，更多地了解美国、美国人民和美国文化。该项目每年有近40个名额。申请人必须是中国公民，年龄在35-50岁之间，在中国居住，具有副教授及以上高级职称的高校教师。

访问学者们通过发表研究成果、在中国大学和院系开发美国研究专业的本科和研究生课程，拓宽教师们在美国研究方面的知识面等，来推动和提高中国人民和美国人民之间的相互了解。



“富布赖特项目是最高的荣誉，也是学人和文化人最好的机会。通过参加这个项目，可以增长见识，认识美国文化中优秀和有益的部分，特别是美国人勤劳、诚信，充分发挥潜能的品质，使得美国极为繁荣富强。”

罗益民 2011-2012 年度
哥伦比亚大学高访学者



U.S. - China Fulbright Program

Phone: (86-10) 8531-3000 ext: 3780/4429/3857

E-mail: ChinaFulbright@state.gov

<http://www.usembassy-china.org.cn>

Scan the QR code to go to our website!

